
Сенад Шепић 

1. Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. “Молим да нам доставите листу активних и у којој је фази реализација свих 

приступних фондова ЕУ који стоје на располагању нашој земљи. 

2. Шта Савјет министара БиХ конкретно ради на привлачењу већег броја 

фондова и износа средстава, те шта предузима на спречавању губљења већ 

постојећих средстава намијењених за нашу земљу? 

3. Молим да доставите информацију о процесу деминирања у БиХ. У којој је 

фази активност БиХ без мина и колико је простора још покривено минама 

(преглед по регијама – упоредни показатељи 2010 – 2014, какво стање је било 

тада а какво је тренутно). 

4. Какви су законски оквири којима се регулише статус жртава од мина и 

чланова њихових породица?” 

2. Питања постављена Савјету министара БиХ, Влади РС-а, Влади ФБиХ, владама 

кантона у Федерацији БиХ и Влади Брчко Дистрикта: 

1. “Шта надлежне институције у БиХ раде у правцу усаглашавања прописа на 

свим нивоима у БиХ, с циљем утврђивања једнаких основица за породиљску 

накнаду током трајања породиљског одсуства? 

2. Шта се конкретно ради на усаглашавању прописа којима се дефинишу 

накнаде плате запосленима који су на боловању и рефундирање тих накнада 

из фондова здравственог осигурања?” 
 


